
 

Referat 
D 18.11.2024 kl. 19.00-21.00   

 
Info-møde for nye forældre kl. 18.00-19.00 

 
Forældrerepræsentanter: 
Kristian Kjær Søgaard, Maja Hjort Pedersen, Henriette Booth Thomsen, Malene Elbæk 

Kjær og Cathrine Bonde Knudsen 

Medarbejderrepræsentanter: Lars Strandhave og Malene Løvlund Kristoffersen  

Ledelsen: Annette Hald  

 

Afbud: Maja, Lars og Malene 

DAGSORDEN 

 

Uddybelse af punktet /  

REFERAT OG BESLUTNING 

ANSVAR-

LIG 

1. Godkendelse af 

dagsorden. 

Valg af ordstyrer og 

referent 

 

Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

Dagsorden godkendt. 

 

Ordstyrer: Malene Elbæk 

Referent: Cathrine Knudsen 

 

Referatet godkendt og underskrevet 

 

 

2. Nyt fra bestyrelsens 

underudvalg 

Evaluering af legepladsdagen d. 4-10:  

God stemning og opbakning.  

Vi nåede rigtig meget. 

Det fungerer godt med to ”korte” dage 

(forår/efterår) Det viderefører vi til næste år. 

 

3. Opfølgning på 

dialogmødet i juni 

Tiltag med pointer fra oplægget? 

Hvordan går det med filmen? 

Vi afprøver med en lille film, med opfordring til at 

deltage i julehyggedagen, på Aula til en start. 

Vi filmer med egen telefon, det kan godt lægges på 

Aula. Henriette, Malene og Cathrine arbejder 

videre med film-projektet. 

 

4. Opfølgning på arbejdet 

med principper  

Tilbagemelding på udsendt udkast til revideret 

plakat. 

Der vælges et udkast, som hænges op rundt 

omkring i børnehaven. 

 

5. Orienteringspunkt: 

Formand: 

Forældrerepræsentanter: 

Leder: 

Medarbejderrepræsentant 

Et gensidigt orienteringspunkt 

Formand: Ingen forældrehenvendelser og ingen 

bemærkninger.  

Forældrerepræsentanter: 

Ønske om nyt skilt i forhold til at vaske hænder – 

så der kommer mere opmærksomhed på det igen 

> Der opsættes et nyt skilt i stil med de andre nye 

skilte (når julepynten er pillet ned igen). 

 

Vedr. nedtaget legetårn: Kan pladsen bruges til 

noget andet eks. balancebane/forhindringsbane, 

opsat af forældre? >  

Det kan være en udfordring i forhold til reglerne om 

legepladssikkerhed, da en legepladsinspektør skal 

godkende div. legeredskaber. 

 

 



 

Kan der søges fonde til nyt legetårn? >  

Vi har tidligere søgt og fået tildelt fondsmidler, så 

det er uvist, om der kan søges igen, men vi giver 

det et forsøg i 2025. 

 

Markeres børnehavens 10-års jubilæum her på 

Bakkevej? > Der arbejdes med en mindre fejring 

for børnene til januar 2025 

 

Forslag til tema (inspireret af det historiske oplæg 

om børnesyn på dialogmødet i oktober): Børn i 

gamle dage med fx.besøg på Karensminde; evt. få 

besøg i børnehaven af pensionister fra 

Petersmindecenteret eller 

bedsteforældre/oldeforældre til børnene? > 

Forslaget bringes videre til personalemøde. 

 

Leder: 

Vedr. tilsyn 2024:  

Læringsgruppen (7 personaler) har arbejdet med 

div. tiltag, der er opsummeret i en udviklingsplan, 

der er indsendt til forvaltningen.  

Der arbejdes bl.a. med rammen for måltiderne, og i 

læringsgruppen er der drøftet måltidspædagogik; 

hvad er et ernæringsperspektiv og hvad er et 

pædagogisk perspektiv og hvordan tilgodeses den 

gode stemning. Der har været filmet i flere 

spisesituationer for læring blandt personalet. 

Skuret er blevet gjort mere tilgængeligt og er låst 

op i legepladstiden.  

Der skal være en kvalitetssamtale sidst i november 

med Annette, Mathilde, dagtilbudschef samt 

tilsynskonsulent, hvor der følges op på 

udviklingsplanen og dermed tiltagene efter tilsynet. 

 

En medarbejder er på NUSSA uddannelse, et 

forløb over i alt 7 dage. Der arbejdes med 

selvregulering og følelser gennem leg i mindre 

grupper. 

 

Fra januar skrues der lidt op på 

personaleressourcer om formiddagen i 

Raketgruppen. 

 

Skolen har fået nyt logo, og det får vi også i 

børnehaven, når vi har fundet det rette lille 

underliggende slogan, hvilket der arbejdes på pt. 

 

Navn i fodtøj og tøj: Et tilbagevendende problem. 

Kan der laves en kort film? Kan vi en dag lave 



 

”navnerazzia”, hvis der forinden sendes ”advarsel” 

ud? > Det er der opbakning til fra bestyrelsen. 

 

Drikkedunke glemmes > Kan der hænges skilt op 

på rummene? Kan der laves film med beskidte 

drikkedunke, som kort forklarer vigtigheden af at 

gøre dem rene dagligt? > Opbakning til små skilte 

på kasserne i stil med ”Vi mangler bleer”-skiltene. 

Forslag om nye ruminddelte kasser til drikkedunke 

> Dette undersøges for evt. indkøb og afprøvning.  

 

Medarbejderrepræsentanter: Ingen bemærkninger 

6. Økonomi Status pt. 

Det bliver ikke muligt at lægge så meget til side til 

nyt legetårn som forventet, da der pt. desværre 

nærmere forventes et mindre underskud pga. 

øgede vikarudgifter. 

 

 

7. Opfølgning på 

dialogmødet i oktober 

Vi skal arbejde med det udleverede materiale 

omkring det nye Børne- og Ungesyn. 

 

Vi venter til januar med at arbejde videre med det, 

da der mangler guidelines til ”huset” (Det er under 

udarbejdelse) 

 

 

8. Opfølgning på 

forespørgsel vedr. 

afmærkning på trin m.m. 

Tilbagemelding  

Der har været kontakt til Teknisk forvaltning,  

Play designer og COC Playful Minds. 

Det bliver til et samskabelsesprojekt med 

inddragelse af Stjerne-gruppen fra januar. 

 

9. Evt. Rigtig godt med ”nyhedsbrev” fra Raketterne  

 

Infomøde for nye forældre afholdes d. 16.01.25 – 

Henriette deltager som forældrerepræsentant. 

 

Punkter til næste møde d. 16-1-2025:  

Arbejde med Børne og Ungesyn incl.”Huset”.  

Opfølgning i forhold til drikkedunke og navn i tøj. 

 

Budget prioriteringer 2025 

 

Evt.? 

 

 

 

 


